

Messrs.

Beatty	Knowles
Crombie	McGrath
Epp	Nystrom—10
Fraser	

NAYS:

The Honourable Senators

Austin	Lamontagne
Connolly	Lucier
Goldenberg	Petten
Hays	

Messrs.

Bockstael	Irwin
Campbell (Miss)	Lapierre
(<i>South West Nova</i>)	Mackasey
Corbin	Tobin—14

Mr. Beatty moved,—That the Committee report forthwith to both Houses requesting that its term of reference be amended to provide that the quorum of the Committee be twelve members, whenever a vote, resolution or other decision is taken, so long as both Houses are represented and that at least one Committee member from the Official Opposition in either House is present and that the Joint Chairmen be authorized to hold meetings, to receive evidence and authorize the printing thereof, when six members are present so long as both Houses are represented and a Committee member from the Official Opposition in either House is present.

By unanimous consent, the motion was amended to read as follows:

—That the quorum of the Committee be twelve members, whenever a vote, resolution or other decision is taken, so long as both Houses are represented and that at least one Committee member from the Official Opposition in either House is present and that the Joint Chairmen be authorized to hold meetings, to receive evidence and authorize the printing thereof, when six members are present so long as both Houses are represented and a Committee member from the Official Opposition in either House is present.

After debate, at 9:52 o'clock p.m., the Committee adjourned until 9:30 o'clock a.m., November 7, 1980.

Le cogreffier du Comité

Richard Prigent,

Joint Clerk of the Committee

MM.

Beatty	Knowles
Crombie	McGrath
Epp	Nystrom—10
Fraser	

CONTRE:

Les honorables sénateurs

Austin	Lamontagne
Connolly	Lucier
Goldenberg	Petten
Hays	

MM.

Bockstael	Irwin
Campbell (M ^{lle})	Lapierre
(<i>South West Nova</i>)	Mackasey
Corbin	Tobin—14

M. Beatty propose,—Que le Comité fasse rapport aux deux Chambres demandant que son mandat soit modifié pour s'assurer que le quorum du Comité soit fixé à douze membres, à condition que les deux Chambres soient représentées pour les votes, résolutions ou autres décisions, et qu'au moins un membre du Comité de l'opposition officielle de l'une des deux chambres soit présent et que les coprésidents soient autorisés à tenir des réunions, recevoir des témoignages et en autoriser l'impression lorsqu'au moins six membres sont présents, à condition que les deux Chambres soient représentées; et qu'un membre du Comité de l'opposition officielle de l'une des deux Chambres soit présent.

Du consentement unanime, la motion est modifiée pour se lire comme suit:

—Que le quorum du Comité soit fixé à douze membres, à condition que les deux Chambres soient représentées pour les votes, résolutions ou autres décisions, et qu'au moins un membre du Comité de l'opposition officielle de l'une des deux chambres soit présent—et que les coprésidents soient autorisés à tenir des réunions, recevoir des témoignages et en autoriser l'impression lorsqu'au moins six membres sont présents, à condition que les deux Chambres soient représentées; et qu'un membre du Comité de l'opposition officielle de l'une des deux chambres soit présent.

Après débat, à 21 h 52, le Comité suspend ses travaux jusqu'au 7 novembre 1980, à 9 h 30.